
 

 

Til Folketinget – Skatteudvalget 

 

I SAU alm. del – spm. 677 af 2. september 2020 bliver ministeren bedt om at redegøre for, 

om salg af skins er omfattet af brugtmomsordningen. I svar på SAU alm. del – spm. 677 

fremgår det, at køb og salg af skins kan være omfattet af brugtmomsordningen.  

 

Skatteministeriet er imidlertid blevet opmærksom på, at dette svar beklageligvis ikke er 

korrekt, idet brugtmomsordningen kun omfatter varer og ikke elektroniske ydelser. Skins 

er ikke en vare, men en elektronisk ydelse, og derfor er skins ikke omfattet af brugtmoms-

ordningen. Redegørelsen herfor fremgår af det berigtigede svar.  
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